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Protokollsanteckning

Ärende 11: Utvecklingsplaner för Flemingsberg, Kungens kurva,

Sjödalen-Fullersta och Vårby - remissvar

Förvaltningens förslag på remissvar är väl utvecklat och tar upp många av de viktiga frågor
vi från Miljöpartiet också vill lyfta i processen framöver. Kommunen står inför en stor
exploatering och förändring framöver och det är av största vikt att belut är väl genomtänkta
och att de har ett långsiktigt perspektiv. De ingrepp vi gör i vår miljö och det sätt vi bygger
vårt framtida Huddinge kommer att påverka alla som bor och verkar här nu och i framtiden.

Vad gäller formuleringen kring Barnkonventionen, att förvaltningen inte funnit några särskilda
aspekter att yttra sig om, ser vi som en olycklig formulering. Det finns mycket som nämnden
skulle kunna kommentera vad gäller barnens framtid och hur den påverkas av
utvecklingsplanerna. Dels så är så klart de flesta av de medskick nämnden nu gör kopplade
till det här ämnet, men frågor som rör hur vi planerar våra förskolor och skolor, och övrig
infrastruktur, är så klart en fråga för vår nämnd också. Vår nämnd behöver se allt vårt arbete
även ur barnens perspektiv, likt hur samtliga andra nämnder behöver se sin verksamhet ur
ett miljö- och klimatperspektiv.

Med det sagt så vill jag tacka förvaltningen för ett i övrigt väldigt bra svar och jag hoppas att
nämndens remissvar tas på stort allvar i den framtida processen och att vi får se ett
uppdaterat förslag framöver.
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